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Veliko poslancev »vzdržanih«
nekaj pa jih je tudi »proti«

Bilo je živo na zadnji občin-
ski skupščini letošnjega leta.
pa ne zato, ker so bile tudi ste-
klenice na mizi. Preden so po-
slanci lahko dvignili kozarce
na srečno in uspešno novo leto
1992 in prislubnili zahvali žu-
pana Rudolfa Rometa za učin-
kovito sodelovanje. se je bilo
treba pregristi skozi 18 točk.

In tudi bi lahko rekli, da je
bilo na malokateri letošnji
skupščinski seji tolikokrat vi-
deti dvignjene roke tudi »pro-
ti« in »vzdržan«. Počasi posta-

jamo torej res poslanci, ki mi-
slinio s svojimi glavami in ni-
smo več glasovalni stroj, ki po-
trjuje. kar je bilo že odločeno.
Zato pa so tudi toliko bolj dra-
goceni tisti sklepi, ki dobijo
v skupščini zeleno luč.

Sprejem odloka o davčni po-
litiki na področju davkov na
dediščine in darila, premože-
nje in dohodke od iger na sre-
čo (o podrobnih lestvicah po-
ročamo na nasledrgih straneh)
se je zataknil le ob dejstvu. da
v predlogu ni bilo dobesedno
navedeno, da zapadejo pod od-
mero davka le stanovanjske
površine, vefje od 160 m2. Ko
je bilo to vnešeno (to olajšavo
zagotavlja že republiški za-
kon), so se dvignile vse roke.

Nova imena so dobila 4 nase-
Ija (o tem poročamo v poseb-
nem prispevku), sprejet je bil
predlog odloka o začasnem fi-
nanciranju javne porabe v ob-
čini v prvem trimeseeju 1992
(do sprejema novega proraču-
na), poslanci so z nekaj pri-
pombami pospremili poročilo
o delu občinskih inšpekcijskih
služb in opozorili na ljudski
glas. da inšpektorji ukrepajo
prepočasi. »Sam sem poskr-
be), da je šel gradbeni inšpek-

tor v eni uri po pnjavi krajanov
na Slivnico.« je za tamkajšnji
primer »črne« škarpe zagotovil
predsednik IS Franci Ahlin
v odgovor. Govor je bil tudi
o potrebi spremembe občin-
skega odloka o kaznovalni po-
htiki pri kršilcih, saj sedanje
mile kazni pri sodniku za pre-
krške nikogar. ki ga inšpektor-
ji zalotijo. ne spametujejo.

Z 2 glasovoma »proti« in
2 »vzdržanima« je skupšfina
razpustila sedanji Zavod za
kulturo in izobraževanje

v Grosupljem in z 2 »proti« ter
1 »vzdržanim« ustanovila glas-
beno šolo kot samostojen javni
zavod. z 1 »proti« in nobenim
»vzdržamm« pa samostojno
knjižnico (razmerje teh glasov
je očitno v matematičnem na-
sprotju, saj je bila razpustitev
Zavoda za kulturo. proti kateri
sta bila dva poslanca, neposre-
den pogoj za ustanovitev glas-

bene šole in knjižnice, čemur
jih je nasprotovalo manj,
a takšne so pač skupščinske
matematike). En glas »proti«
in enega »vzdržanega« si je pri-
glasoval tudi predlog odloka
o spremembi družbenega pla-
na občine Grosuplje v delu. ki

zadeva bodoči Center Grosup-
ljega. Drugače pa smo se skozi
to ožino zdaj le prebili korak
naprej proti uresničevanju bo-
dočega mestnega jedra (ki ga
bodo morda gledali šele naši
vnuki, kar je tudi res).

Tudi agromelioracije, ki naj
bi bile letos izpeljane v naši
občini. zlasti tista Grosuplje-
-Šmarje, so spoubudile deba-
to. S temeljitimi pripombami
so se oglasili Zeleni, ki so terja-
li, naj SDK preveri uporabo
sredstev za te namene. Tudi
kmetijska inšpektorica Irena
Grumova je menila, da ima in-
špektor premalo možnosti fi-
nančnega nadzora in je zato
predlagala finančno inšpekci-
jo. Zeleni so zahtevali razvelja-
vitev občinskih odlokov
o agromelioracijah Ponova
vas-Cerovo in Vrbičje-Vino
ter zlasti sporno Grosuplje-
-Šmarje, kjer je Mercator-
Ljubljanske mlekarne prejel
sredstva že pred meseci, prva
dela pa začel šele konec no-
vembra. Zadevo ima zdaj v ro-
kah republiško ministrstvo za
kmetijstvo, gozdarstvo in pre-
hrano. Po pridobitvi njegove-
ga strokovnega mnenja se bo
tudi grosupeljska skupščina
odločila o nadaljnji usodi teh
agromelioracij, čeprav je kme-
tijski minister Jaka Sever za-
gotovil, da so načrti Ponova
vas-Cerovo in Vrbičje-Vino
že pripravljeni po vseh zahte-
vah novih zakonov in bodo
predloženi takoj po novem
letu.

Skupščina je tudi obravna-
vala letno poročilo Časopisne-
ga sveta Naše skupnosti in
sklenila, naj izvršni svet omo-
goči časopisu še naprej redno
izhajati, da bomo čim bolje ob-
veščeni.
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